

Title (en)

PULL-UP WINDOW DRAPERY.

Title (de)

HOCHZIEHBARER FENSTERBEHANG.

Title (fr)

TENTURE RELEVABLE POUR FENETRE.

Publication

EP 0295293 A1 19881221 (DE)

Application

EP 88900893 A 19871223

Priority

- DE 8634909 U 19861231
- DE 8716047 U 19871204

Abstract (en)

[origin: WO8804906A1] In pull-up window drapery (10), such as a folding roller or a blind, a fabric web (11) is used having on its reverse side several parallel and vertical sets (16, 17) of loops with guiding elements, that can be formed by a folding strip secured to the back (11) of the fabric web. The pulling string (21) is secured to the lower border of the fabric web (11) and extends up to a horizontal support (29) secured to the upper border of the fabric web (11). In order to obtain a flawless appearance of the drapery (10) and to easily adapt it to windows of different heights, the loops extend horizontally in the sets and are formed each of a bundle of weft yarns (24) floating on the fabric web (11) or on the folding band. A link is simultaneously threaded through at least two vertically spaced weft yarn bundles (24), bringing them together and thereby tightening the fabric web located therebetween, thus forming a permanent horizontal fold (44).

Abstract (fr)

Dans une tenture relevable (10) pour fenêtre, telle qu'un store pliant ou un voilage, on utilise une bande de tissu (11) qui présente sur sa face envers plusieurs ensembles parallèles et verticaux (16, 17) de boucles pourvues d'éléments de guidage, qui sont formées sur une bande pliante fixée sur la face envers de la bande de tissu (11). La tirette (21) est fixée dans la région marginale inférieure de la bande de tissu (11) et s'étend jusqu'à un support horizontal (29) fixé sur la région marginale supérieure de la bande de tissu (11). Dans le but de garantir un aspect impeccable de la tenture (10) et de pouvoir adapter aisément celle-ci à des hauteurs de fenêtre variables, l'invention propose que les boucles s'étendent horizontalement dans les ensembles et soient formées chacune à partir d'une nappe de fils de trame (24) flottant sur la bande de tissu (11) ou la bande pliante. Un lien est simultanément passé à travers au moins deux nappes de fils de trame (24) espacées verticalement, qu'il rapproche, tandis que la région de la bande de tissu située entre les deux est drapée pour former un pli horizontal permanent (44).

IPC 1-7

A47H 23/00

IPC 8 full level

A47H 5/032 (2006.01); **A47H 5/14** (2006.01); **A47H 11/02** (2006.01); **A47H 23/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

E06B 9/262 (2013.01 - EP US); **E06B 2009/2622** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 8804906A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)

DE 8716047 U1 19880421; DE 3766706 D1 19910124; EP 0295293 A1 19881221; EP 0295293 B1 19901212; JP H01501764 A 19890622; US 4907635 A 19900313; WO 8804906 A1 19880714

DOCDB simple family (application)

DE 8716047 U 19871204; DE 3766706 T 19871223; EP 8700823 W 19871223; EP 88900893 A 19871223; JP 50101788 A 19871223; US 25236688 A 19880831